
  

  
  

Z á p i s n i c a  

z ustanovujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Cerove v súlade s § 1 

ods. 2 písm. a) zák. SNR č. 369/90 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov,  

konaného  dňa 26.11.2022 o 19,00 hod v zasadačke obecného úradu 

  
  

Prítomní: podľa prezenčnej listiny, ktorá tvorí prílohu zápisnice  
Ospravedlnení: 0 Neospravedlnení:  

 

Program:  

 1.  Úvodné náležitosti:    

a. Otvorenie zasadnutia  

b. Určenie zapisovateľa  zápisnice  

c. Oznámenie výsledkov voľby starostu a volieb do obecného zastupiteľstva   

d. Zloženie sľubu novozvoleného starostu obce  

e. Zloženie sľubu poslancov novozvoleného obecného zastupiteľstva.  

f. Vystúpenie starostu.  

2. Schválenie programu ustanovujúceho zasadnutia   

3. Zriadenie komisie podľa čl. 7 ods. 5 zákona č. 357/2004 Z.z. o ochrane verejného 

záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov v znení neskorších predpisov  

4. Schválenie poslanca obecného zastupiteľstva, ktorý bude poverený sobášením v 

zmysle § 4 ods. 1 zákona 36/2005 Z. z. o rodine  

5. Poverenie zástupcu starostu obce  

6. Návrh na zriadenie komisií  

7. Delegovanie zástupcov obce do rady školy pri ZŠ s MŠ Cerovo  

8. Určenie platu starostky obce Cerovo  

9. Zásady odmeňovania poslancov OZ a volených orgánov obce Cerovo 

10. Rôzne 

11. Diskusia  

12. Záver  

  

  

 

 

 



 1.Úvodné náležitosti   

1. Ustanovujúce zasadnutie obecného zastupiteľstva zahájila a viedla pani starostka Mgr. 

Margita Boďová, ktorá privítala novozvolených poslancov, predsedu miestnej volebnej 

komisie,  riaditeľku ZŠ a ostatných prítomných, ktoré zvolala v súlade s § 1 ods. 2 písm. a) 

zák. SNR č. 369/90 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov.  

2. Určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice  

      -za zapisovateľku určila pani Fiľovú Renátu  

     -  overovatelia  zápisnice Anna Gažová a  Mgr. Diana  Cződörová 

3. Oznámenie o výsledku voľby starostu a volieb do obecného zastupiteľstva   

        Predseda volebnej komisie pani Mária Murínová informovala prítomných o výsledkoch 

volieb prečítaním zápisnice z volieb.  

4. Po prečítaní výsledkov volieb zložila Sľub novozvolená starostka obce Mgr. Margita 

Boďová, ktorá  ho na znak súhlasu podpísala a prevzala si od predsedu miestnej komisie 

Osvedčenie o zvolení za starostu obce Cerovo. Následne novozvolená starostka obce 

prečítala Sľub novozvolených poslancov obecného zastupiteľstva, ktorí ho podpísali a 

prevzali si od predsedu miestnej volebnej komisie Osvedčenie o zvolení do obecného 

zastupiteľstva.  

5. Po zložení sľubov predniesla novozvolená starostka obce svoj príhovor, v ktorom sa 

najsamprv poďakovala bývalým poslancom obecného zastupiteľstva, zamestnancom, 

kontrolórke a všetkým dobrovoľníkom za prácu, ktorú vykonávali a vykonali v 

predchádzajúcom volebnom období, zároveň blahoželala novým poslancom k zvoleniu, k 

zloženie sľubu a k začiatku výkonu mandátov. Keď že boli prítomný všetci poslanci 

skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné.   

 

 2. Schválenie programu ustanovujúceho zastupiteľstva   

 Po prečítaní programu zastupiteľstva starostkou obce sa všetkých prítomných opýtala, či 

nemá niekto doplňujúci bod do programu, na čo odpovedali všetci jednotne, že nie.   

Program rokovania bol schválení- 7 poslanci hlasovali za   

 

3. Zriadenie komisie podľa čl. 7 ods. 5 zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného 

záujmu pri výkone funkcie verejných funkcionárov v znení neskorších predpisov   

 Túto komisiu majú obce povinnosť zriadiť od roku 2004, komisia kontroluje majetkové 

priznania starostu obce, ktoré je povinný si podávať do 31.3. za predchádzajúci kalendárny 

rok, prípadné podnety, komisia má troch členov, členovia musia byť zástupcovia rôznych 

politických strán.  

 



Do komisie boli navrhnutí a obecným zastupiteľstvom schválení títo poslanci:  

     Predseda komisie- Vlasta Šimková 

  Členovia komisie-Anna Gažová a Miloš Murín   

                  Títo boli schválení nasledovne – 7 poslanci hlasovali za  

 

 

4. Schválenie poslanca obecného zastupiteľstva, ktorý bude poverený sobášením v zmysle § 4 

ods. 1 zákona č. 36/2005 Z. z. o rodine  

 Za poslanca povereného sobášením bola schválená obecným zastupiteľstvom pani PaedDr. Iveta 

Bahýľová.  

  Poslanci OZ schválili v počte – 7 poslanci  za  

 

 5. Poverenie zástupcu starostu obce   

 V súlade s § 13b ods. 1 zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení neskorších predpisov poveruje za 

zástupcu – Miloša Murína, ktorý bude zároveň poverený na zvolávať a viesť zasadnutie OZ 

v prípadoch podľa § 12 ods. 2 prvá veta a ods. 3 tretia veta zákona č. 369/1990 o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov.   

  Poslanci obecného zastupiteľstva berú  na vedomie v počte 7 poslancov za 

 6. Návrh na zriadenie komisií   

  Obecné zastupiteľstvo zriaďuje tieto komisie:  

- Komisia pre verejný poriadok : predseda- Štefan Bartko  

                               členovia- Mária Murínová,  Mária Fekiačová, Jana    Prétiová,  

           -     Komisia kultúry: predseda- Roman Boďa   

    členovia- Ľubomír Záchenský, Renáta Fiľová, Božena Mitterová, Tomáš Hronček 

- Finančná komisia: predseda- Anna Gažová  

                         členovia – Mgr. Diana Cződörová, Ing. Kamila Murínová 

              

7. Delegovanie zástupcov obce do rady školy pri ZŠ s MŠ Cerovo-  

Starostka obce  v zmysle § 25 ods. 1, ods. 4  a ods. 7 zákona č 596/2003 o štátnej v školstve a 

školskej samospráve  deleguje svojich zástupcov do rady školy na volebné obdobie 2022-2026 

týchto poslancov-  Miloš Murín, Roman Boďa, Vlasta Šimková, Mgr. Diana Cződörová. 

  

8. Určenie platu starostu:   

Pani Fiľová Renáta prečítala prítomným zákonné znenie platových pomerov starostov obcí a 

primátorov miest, kde platové pomery starostu obce upravuje zák. SNR č. 253/1994 Z. z.  o 

právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších 

zmien a doplnkov. Starostka obce Cerovo vykonáva funkciu  plný úväzok. Starostovi obce, ktorý 

vykonáva funkciu v celom rozsahu patrí plat zodpovedajúci  rozsahu vykonávanej funkcie. 

Starostovi patrí plat ako súčin priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve 

vyčíslenej na základe ŠÚ SR za predchádzajúci kalendárny rok a násobku podľa § 4 ods. 1 zákona 



č. 253/1994 Z. z. v znení neskorších predpisov a úväzku na ktorý sa funkcia vykonáva. Násobok 

pre obec Cerovo je 1,83.  Plat starostu nemôže byť nižší, ako je ustanovené v § 3 odfs. 1 zák. č. 

253/1994 Z. z. v znení neskorších predpisov. Plat sa každoročne upravuje k 31. marcu a vypláca 

sa spätne od 1. januára príslušného roka.  

Pán poslanec Murín navrhol čo keby sa  jej plat navýšil o 10% , aby nemuseli na konci roka 

odsúhlasovať odmenu.  

 Navýšenie platu o 10% schválili poslanci v počte 6,  poslanec Štefan Bartko sa zdržal. 

 

9.  Zásady odmeňovania poslancov OZ a volených orgánov obce Cerovo  

V tomto bode bol poslancom predložený  návrh Zásad odmeňovania poslancov OZ a 

volených orgánov obce.  V návrhu bola navýšená odmena poslancom za každú účasť 

poslanca na zasadnutí obecného zastupiteľstva z 20 eur na sumu 40 eur,  plus určená 

odmena vo výške 10 eur za každú účasť poslanca na zasadnutí komisie obecného 

zastupiteľstva.   Zástupcovi bola ročná odmena navýšená na 300 eur a členom komisií 

obecného zastupiteľstva za každé zasadnutie určená odmena v sume 10 eur.     

    Poslanci OZ schválili zásady odmeňovania v plnom znení v počte – 7 poslancov za. 

 

10. Rôzne 

V tomto bode pani starostka obce v krátkosti informovala poslancov a všetkých prítomných 

o prebiehajúcich projektoch,  o projektoch, ktoré nie sú vyhodnotené alebo neschválené a nových 

výzvach pre  získanie financií na ich realizáciu: 

- rekonštrukcia obecného úradu prebieha, má byť ukončená do 28.2.2023 

- rekonštrukcia chodníka, ešte stále nemáme vyhodnotené verejné obstarávanie, projektová 

manažérka z ministerstva nás nevie informovať v akom je štádiu kontrola  nedá sa tam dovolať 

- projekt na čelný nakladač na traktor MŽP SR, ktorý sme predkladali v marci ešte nevyhodnotený 

- projekt na bytovku – vybavuje sa stavebné a územné povolenie 

- projekt rekonštrukcie ZŠ – prebehol prieskum trhu na projektovú dokumentáciu, ďalej by malo 

prebehnúť vy súťaženie  projektanta   

- k 31.10. 2022 sa podala žiadosť na prvky do fitnes centra vo výške 4500 eur na úrad BBSK  

- informovala aj o výzve,  ktorá by mala byť  vyhlásená pravdepodobne v decembri na verejné 

priestranstvá pre obce do 1000 obyvateľov bez spoluúčasti, čiže nám dajú 100 percent na 

realizáciu, aj projektová dokumentácia je oprávnený výdavok, len projektovú dokumentáciu je 

potrebné zaplatiť po vypracovaní projektu a preplatia ju len po schválení projektu. Preto aj 

napriek množstvu zaujímavých vyhlásených výziev bude záležať na rozhodnutiach či sa zapojiť 

a do ktorej sa zapojiť pretože  všade je potrebné vopred uhradiť projektovú dokumentáciu.  

Pre túto výzvu oslovila pani starostka už aj krajinnú architektku, s ktorou si prešli celú dedinu čo 

kde by sa dalo spraviť.  Z výzvy by malo byť možné – oprava studní, zeleň oplotenie parkov, 

mobiliár, chodníčky, rôzne informačné tabule, oplotenie komunitnej záhrady a mnoho iného.  



- taktiež informovala poslancov, že v rámci pozemkových úprav je  možnosť  zameniť nejaké 

pozemky na obecné zámery  investície – predbežne som ich informovala o čom sme sa rozprávali 

v rámci  zastupiteľstiev: pri rybníku športovo oddychovú zónu, od Viazaničku po ihrisko vyčleniť 

pozemky na individuálnu bytovú výstavbu, samozrejme sa vysporiadajú pozemky  pod všetkými 

cestami. Poprosila poslancov že ak by ich niečo napadlo dali vedieť do najbližšieho zasadnutia 

lebo sa bude k tomuto schvaľovať uznesenie -  schválenie zámeru.  

- oznámila poslancom, že najbližšie zasadnutie bude ešte tento rok do 16.12 pre schválenie 

rozpočtu  

             11.  Diskusia 

                 V rámci diskusie sa poslanec Roman Boďa pýtal v akom štádiu je výstavbe elektrického stĺpu   

                  v rómskej osade – má to realizovať firma zo Šiah, ktorá čaká na stanovisko od elektrikárov na   

                  odovzdanie staveniska, ale tí ešte nemajú súhlas od jedného vlastníka pozemku a preto sa  

                   stavenisko nedá odovzdať.  

                  Taktiež mal  príspevok v diskusii prítomný pán Šinčok a to, že by bolo riešiť v rómskej osade     

                  odpadovú vodu z chatrč, pýtal sa ja na opravu domu smútku v dedine  na čo mu pani starostka  

                 odpovedala, že na najbližšom zastupiteľstve  bude s poslancami preberať veci,  ktoré je potrebné  

                 riešiť i ako ich zrealizovať, keď že projekt na dom smútku je vypracovaný len žiadosti o dotáciu  

                  nám  zakaždým zamietli.  Tiež by bolo dobré  prečistiť dedinské studne pre použitie v prípade  

                  núdze, keď že ako vieme v posledné roky sú extrémne výkyvy počasia málo prší a tej pitnej vody  

                 je čoraz menej a máme na to v dedine techniku, ktorú by bolo možné použiť. Je potrebné opraviť  

                 a poklopy na studni pri Vrbových a pri kanceláriách družstva.  

 

12.  Záver  

 Na záver sa všetkým starostka obce poďakovala za účasť.  

  

 

 

 

                                                                                                              .................................... 

                                                                                                                      zapisovateľka 

  

  

  

   

  

  

  

  

  

  


